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PROTOKOLL Datum DNR 
2024-01-29 C-2024-0053

CBH-skolans samverkansgrupps möte 

Protokoll nummer: 

2/2024 

Datum för mötet: 
2024-01-23 13:00-15:00 

Plats för mötet: 
Zoom 
 
Närvarande: 
Amelie Eriksson Karlström, skolchef 
Lena Birgersdotter, HR-ansvarig 
Sara Tysk, HR, sekreterare 
Björn Johannesson, biträdande huvudskyddsombud CBH 
Olav Vahtras, SACO-s 
 
Adjungerad: 
Sara Öhman, ST (ersätter Jon Lindhe, ST) 
Åsa Jewson, Arbetsmiljöfrågor, HR 
 
Ej närvarande: 
Ines Ezcurra, huvudskyddsombud 
Marie Larsson, administrativ chef 
Laila Naumann, SACO-s 
Jon Lindhe, ST 
Reine Bergström, SACO-s 
 
 
 

§ 1 Mötet öppnas 
a) Fastställande av föredragningslista 

Föredragningslistan fastställs.  

b) Föregående mötesprotokoll 

HR återkopplade gällande frågor som ställts vid tidigare möten under §3.  

Föregående mötesprotokoll kan läggas till handlingarna. 
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§ 2 Verksamhetsärenden 
a) Campusflytten (ny stående punkt) 

Skolchef redogör för status. I nuläget pågår framtagande av ett programdirektiv att 
presentera vid KTH:s styrelses möte i februari.  

Prefekt Sebastiaan Meijer är den från CBH som håller i projektet, han kommer att 
bjudas in till kommande SSG när det finns behov. 

HR-ansvarig undrar om någon riskbedömning för arbetsmiljön gjorts. Skolchef har 
inte insyn i den frågan och HR-ansvarig kommer därför att kontakta Helene Rune som 
är ytterst ansvarig för projektet.  

b) Ekonomi: resultat 2023 och budget 2024 

Bokslutet är färdigt och som tidigare flaggats för av skolchef går skolan 54 miljoner 
minus, vilket är mer än tidigare förväntat. 

2024 års budget är i nuläget huvudsakligen baserad på tidigare prognoser. Efter 
budgetmöte med rektor har skolan därför fått i uppdrag att skapa en mer detaljerad 
budget som utgår ifrån budgetar på institutionsnivå. Skolans deadline är 15 mars 
2024. Skolans ekonomi förväntas inte hinna återfå balans redan under 2024. Men 
allteftersom budgetarbetet fortskrider kan man få en bättre bild av det ekonomiska 
läget. Vilket underlättar när insatser för att förbättra ekonomin långsiktigt ska tas 
fram. 

c) Flytt av avdelning från KTH till KI 

Diskussion pågår om att en avdelning organisatoriskt ska flytta från KTH till KI. 

§ 3 Anställnings- och personalärenden 
Samtliga personalärenden godkännas utan anmärkning. 

§ 4 Arbetsmiljöfrågor 
a) Arbetsmiljöplan 2024 

Diskussion förs gällande det utkast som tagits fram. Två frågor behöver följas upp, dels 
hur frågor som rör studenter ska hanteras, men även hur matavfall ska hanteras 
utifrån ny lagstiftning. Annars godkänner samverkansgruppen utkastet.  

En nytillkommen punkt i arbetsmiljöplanen, hämtad frånresultat i Puls-
undersökningarna, är chefers arbetsbelastning. HR-ansvarig kommer att skicka ett 
utkast på den enkät som är tänkt att användas för att kunna jobba med åtgärder till 
samverkansgruppens medlemmar. Dessa får därefter möjlighet att komma med 
återkoppling på utformningen av enkäten före den skickas ut till skolans chefer. 

§ 5 Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

§ 6 Nästa möte 
Tisdag 2024-02-06, kl 13:00-14:00, via Zoom 
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